
 

Občinski svet – Consiglio comunale 

 

 

 

 

Verdijeva ulica 10 – Via Giuseppe Verdi 10, 6000 Koper – Capodistria, Slovenija, Tel. +386 (0)5 6646 382 

 

 

 
Z A P I S N I K 

 
16. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 19. septembra 2024, 
ob 16. uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov Občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 24 članov, in sicer:  

 
Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Mojca Kačinari, Sani Kamenčić, 
Matej Kralj, Nik Kramar, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam Lemut, Duško Madžarović, Jan 
Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Zoran Pavić, Anja Pečič, Anna Poropat, Stefanija Rajčić 
Sedlarević, Vesna Rebec, Jasna Softić, Janez Starman, Mario Steffè, Jadranka Šturm Kocjan in 
Roberta Vincoletto. 
 
Odsotni člani:  
Ermin Huremović, Vlado Krivec, mag. Alan Medveš, mag. Patrik Peroša, Boris Popovič, Alberto 
Scheriani, Nevenka Stanić Ristović, Lana Udoni in Dražen Vidaković.  
 
Za sklepčnost Občinskega sveta je potrebna prisotnost večine članov, to je najmanj 17 članov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 19 članov. Občinski svet je bil tako 
sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še direktorica občinske uprave Irena Kocjančič, predstavniki Službe za 
odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni 
poročevalci pri točkah dnevnega reda, Nevio Miklavčič, občan in mediji (Megafon, Primorske 
novice in Radio Koper). 
 

XXX 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA 
 
Predlog dnevnega reda in njegove razširitve so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (19 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i  r e d : 
 

1. Potrditev Zapisnika 15. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 18. julija 
2024 
 

2. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju 
razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v Mestni občini Koper 
 

 

1 
PREDLOG 
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3. Predlog Sklepa o predhodnem mnenju k Strateškemu načrtu javnega zavoda Osrednja 
knjižnica Srečka Vilharja Koper za obdobje 2024–2028 
 

3/1 Predlog Sklepa o potrditvi Aneksa št. 2 k Sporazumu o prodaji nepremičnine s parc. št. 
865/2, k.o. Ankaran 

 
4. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Odvajanje 

in čiščenje odpadne vode na območju Mestne občine Koper in Občine Ankaran 
(aglomeracija Ankaran – Hrvatini)« 
 

5. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Odvajanje 
in čiščenje odpadne vode na območju Mestne občine Koper  (aglomeracija Škofije in 
aglomeracija Bertoki)« 
 

6. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Ureditev 
obale med Žusterno in Izolo« 
 

6/1 Predlog Sklepa o soglasju k osnutku besedila pravnega posla razpolaganja s stvarnim 
premoženjem Mestne občine Koper 
 

7. Predlog Sklepa o uvedbi javne službe »upravljanje določenih javnih parkirišč« na javnem 
parkirišču ob Ulici Istrskega odreda v Olmu 

 
8. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

 
9. Predlog Sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

 
9/1 Predlog Sklepa o imenovanju članice in namestnika članice skupščine Javnega podjetja – 

Azienda pubblica Marjetica Koper, d.o.o.-s.r.l. 
 

10. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
ZA: JURE COLJA, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA KAČINARI, SANI 

KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, LISE OKOREN, ANJA PEČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA 
RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, 
ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z 
DNE 18. JULIJA 2024 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (21 prisotnih – 15 za, 0 proti) Zapisnik 15. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 18. julija 2024. 
 
ZA: JURE COLJA, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA KAČINARI, MATEJ 

KRALJ, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN 
MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, JADRANKA 
ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI:/ 
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Ad 2 

 
PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O OHRANJANJU IN 

SPODBUJANJU RAZVOJA KMETIJSTVA, GOZDARSTVA IN PODEŽELJA V  
MESTNI OBČINI KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
   

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Statutarno-pravni komisiji 

 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
SABINA MOZETIČ, vodja Urada za gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji  
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Pravilnika o spremembah in 
dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in 
podeželja v Mestni občini Koper v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA KAČINARI, SANI 

KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ZORAN 
PAVIĆ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, JASNA SOFTIĆ, 
JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 3 
 

PREDLOG SKLEPA O PREDHODNEM MNENJU K STRATEŠKEMU NAČRTU JAVNEGA ZAVODA 
OSREDNJA KNJIŽNICA SREČKA VILHARJA KOPER ZA OBDOBJE 2024–2028 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti 
 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
LUANA MALEC, direktorica Osrednje knjižnice Srečka Vilharja Koper 

 
Razpravljali so: Janez Starman, Zoran Pavić, Jadranka Šturm Kocjan, Mario Steffè in Mirjam 
Lemut, člani Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji  
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S  K  L  E  P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o predhodnem mnenju k 
Strateškemu načrtu javnega zavoda Osrednja knjižnica Srečka Vilharja Koper za obdobje 
2024–2028 v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, 
MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, 
ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA 
REBEC, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, 
ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 3/1 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI ANEKSA ŠT. 2 K SPORAZUMU O PRODAJI NEPREMIČNINE 
S PARC. ŠT. 865/2, K.O. ANKARAN 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odbor za finance in gospodarstvo in  
- Odboru za družbene dejavnosti 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, podžupan Mestne občine Koper 

 
Razpravljala je Jasna Softić, članica Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 17 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper potrjuje Aneks št. 2 k Sporazumu o prodaji 
nepremičnine s parc. št. 865/2, k.o. Ankaran, št. 478-95/2020 z dne 12.9.2024, sklenjen 
med Mestno občino Koper, Javnim zavodom za šport in Občino Ankaran, v predlaganem 
besedilu.   
 
ZA: MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA KAČINARI, MATEJ 

KRALJ, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN 
MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, JASNA SOFTIĆ, JANEZ 
STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 4 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROJEKTA »ODVAJANJE IN ČIŠČENJE ODPADNE VODE NA OBMOČJU MESTNE OBČINE 

KOPER IN OBČINE ANKARAN (AGLOMERACIJA ANKARAN – HRVATINI)« 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
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- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet 

 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
ADELIJA FRANCA, pomočnica vodje Urada za gospodarske javne službe, okolje in 
promet 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta »Odvajanje in čiščenje odpadne vode na območju 
Mestne občine Koper in Občine Ankaran (aglomeracija Ankaran – Hrvatini)« v 
predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, 
MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, 
ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA 
REBEC, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, 
ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROJEKTA »ODVAJANJE IN ČIŠČENJE ODPADNE VODE NA OBMOČJU MESTNE OBČINE 

KOPER  (AGLOMERACIJA ŠKOFIJE IN AGLOMERACIJA BERTOKI)« 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet 

 
POROČEVALKA:  
 

- kot predstavnica predlagatelja 
ADELIJA FRANCA, pomočnica vodje Urada za gospodarske javne službe, okolje in 
promet 

 
Razpravljal je Matjaž Čok, član Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta »Odvajanje in čiščenje odpadne vode na območju 
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Mestne občine Koper (aglomeracija Škofije in aglomeracija Bertoki) v predloženem 
besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, 
MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, 
ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA 
REBEC, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, 
ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROJEKTA »UREDITEV OBALE MED ŽUSTERNO IN IZOLO« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo in 
- Odboru za gospodarske javne službe in promet 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
PETAR ZIRALDO, vodja Službe za investicije 

 
Razpravljala je Jadranka Šturm Kocjan, članica Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta »Ureditev obale med Žusterno in Izolo« v 
predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, JASNA 
SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA 
VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 6/1 
 

PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K OSNUTKU BESEDILA PRAVNEGA POSLA RAZPOLAGANJA 
S STVARNIM PREMOŽENJEM MESTNE OBČINE KOPER 

 
Predlog sklepa so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
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POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljala je Jadranka Šturm Kocjan, članica Občinskega sveta 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o soglasju k osnutku besedila 
pravnega posla razpolaganja s stvarnim premoženjem Mestne občine Koper v 
predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, NIK KRAMAR, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ZORAN 
PAVIĆ, ANJA PEČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, 
JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA 
VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 7 
 

PREDLOG SKLEPA O UVEDBI JAVNE SLUŽBE »UPRAVLJANJE DOLOČENIH JAVNIH 
PARKIRIŠČ« NA JAVNEM PARKIRIŠČU OB ULICI ISTRSKEGA ODREDA V OLMU 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
ADELIJA FRANCA, pomočnica vodje Urada za gospodarske javne službe, okolje in 
promet 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Sklep o uvedbi javne službe »upravljanje 
določenih javnih parkirišč« na javnem parkirišču ob Ulici Istrskega odreda v Olmu v 
predlaganem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ 

KRALJ, NIK KRAMAR, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ZORAN PAVIĆ, ANJA 
PEČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, JASNA SOFTIĆ, 
JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
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Ad 8 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA  
LOKALNEGA POMENA 

 
Predlog sklepa so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, 
MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, 
ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA 
REBEC, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, 
ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 9 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA  
LOKALNEGA POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 
 

Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 23 za, 0 proti) naslednji 
 

S K L E P 
 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o vzpostavitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, 
MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, 
ZORAN PAVIĆ, ANJA PEČIČ, ANNA POROPAT, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA 
REBEC, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
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Ad 9/1 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANICE IN NAMESTNIKA ČLANICE SKUPŠČINE 
JAVNEGA PODJETJA – AZIENDA PUBBLICA MARJETICA KOPER, D.O.O.-S.R.L. 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, podžupan Mestne občine Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
1.  
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Za članico skupščine Javnega podjetja – Azienda pubblica Marjetica Koper d.o.o.-s.r.l. se 

imenuje Ireno Kocjančič. 

 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, JASNA 
SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA 
VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 
2. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Za namestnika članice skupščine Javnega podjetja – Azienda pubblica Marjetica Koper 

d.o.o.-s.r.l. se imenuje Vlada Krivca. 
 

 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, JASNA 
SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, JADRANKA ŠTURM KOCJAN, ROBERTA 
VINCOLETTO 

 
PROTI: / 

 
Ad 10 

 
VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE:  
  
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
Torej, čisto na kratko. Bom dal, to pobudo bom dal tudi pisno. V času poletja, torej ko ni bilo sej, 
sem v Občini Vipava opazil eno lepo zadevo, ki bi znala biti uresničljiva in smiselna, po mojem 
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mnenju, tudi tukaj, v Kopru. Sploh mogoče, to sem naknadno nekako preštudiral, v luči 
polemiziranja in teh prerekanj okrog imenovanja dneva vrnitve Primorske k matični domovini, 
in sicer bom kar prebral pobudo, ki jo bom kot rečeno podal tudi pisno. Torej, Občina Vipava je v 
letošnjem letu (avgusta meseca) uresničila zelo lep projekt, ki je združil ljudi in tako poskrbel za 
lep primer dobre prakse. Nad Vipavo so namreč postavili 12 metrov visok drog, na katerem 
plapola 8 metrov dolga in 4 metre široka slovenska zastava, ki je vidna že od daleč (torej iz bilo 
katere strani prihajaš, jo vidiš) in predstavlja simbol naše domovine. Predlagam, da Mestna 
občina Koper najde primerno lokacijo (sam sem nekako pomislil, da bi znala biti primerna tisti 
park pri Osnovni šoli Anton Ukmar. Na koncu park placa je en tak majhen park, ki je viden tako z 
morja kot s centra in, z desne strani … Ja, tam kjer naj bi bilo dvigalo, tako, ja. Tista lokacija se mi 
zdi primerna, tako, da jaz predlagam to lokacijo in je tudi dostopna za ljudi. To sem pozabil 
dodati. Tako, da predlagam, da občina Koper sledi temu projektu občine Vipava, ki je bil 
uresničen tudi v Sevnici, v enem kraju blizu Sevnice (takrat pa sicer v režiji posameznikov. Torej, 
občina ali krajevne skupnosti niso imele vloge). Glede na nedavne dogodke in polemiziranja 
okrog imena praznika ob Dnevu vrnitve Primorske k matični domovini, ki ljudi delijo namesto, 
da bi jih združevali, se mi zdi omenjeni projekt, kot sem že dejal predhodno, smiseln in 
uresničljiv, predvsem pa bi nosil pomen združevanja in nekaj pozitivnega, torej. Kaj nas konec 
koncev vse skupaj najbolj združuje, če ne to, da smo vsi skupaj pod isto zastavo? Tako, da 
verjamem v konsenz in v uresničitev take pobude.  
 
PISNO: 
 

1. Pobuda: Odstranitev ali vsaj označitev dela betonske konstrukcije za Taverno 
(med Carpacciovim trgom in Kidričevo ulico) 

Na seji odbora za gospodarske javne službe in promet dne 16.9.2024 sem podal naslednjo 
pobudo, ki jo z namenom čimprejšnje uresničitve podajam tudi na današnji seji Občinskega 
sveta. Gre za betonsko konstrukcijo, ki meji na Kidričevo ulico in zaradi katere je že kar nekaj 
voznikov poškodovalo ali podrsalo svoje vozilo. Omenjena konstrukcija je nevarna tudi za 
otroke, ki se v neposredni bližini večkrat igrajo ali vozijo s kolesi. Kot je razvidno iz slike, ki jo 
prilagam, del betonske konstrukcije stoji na vozišču oz. ulici. Podajam pobudo, da se del 
betonske konstrukcije, ki je odvečen enostavno odstrani ali pa se ga vsaj označi. 
 
Slikovno gradivo: 

 
 

2. Pobuda: Preplastitev prehoda za pešce med dvorano Bonifika in osnovno šolo 
Na eni izmed prvih sej Občinskega sveta tega mandata sem podal pobudo, da se uredi oz. 
preplasti prehod za pešce za dvorano Bonifika in med osnovno šolo. Od takrat, torej od začetka 
leta 2023 do danes, izvedbo še vedno čakamo. Gre za prehod za pešce pri otoku za odpadke, ki je 
že zbledel in je praktično neviden. Naj omenim, da zaradi dvorane, šole in igrišč omenjeni 
prehod uporablja veliko število otrok.  
 

3. Pobuda: Novi t.i. »ležeči policaji« 
V zadnjem času smo v centru Kopra zaznali nove t.i. ležeče policaje, ki pa v primeru Pristaniške 
ulice povzročajo, da ne malo voznikov stori prekršek in ogroža pešce. Da se omenjenemu 
ležečemu policaju, ki je sicer zelo grob, marsikdo izogne, vozniki zapeljejo na promenado. 
Predlagam, da se na desno stran promenade (nasproti knjigarne) postavijo korita tako kot na 
strani tržnice in se na tak način prepreči obvoz ovire oz. ležečega policaja. V pogovoru z občani je 
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sicer zaznati zadovoljstvo, ker so ovire promet na Pristaniški ulici umirile, a hkrati tudi kritiko, 
da so omenjene ovire preozke in preveč grobe ter posledično škodljive za avtomobile zaradi 
neenakomernega speljevanja preko njih. 
 

4. Pobuda: Članek v občinskem glasilu KP MOK 
V začetku septembra so krajani Semedele (konkretno na pobudo Jana Gregoriča in Jana Škofa) že 
drugo leto zapored organizirali krasno čistilno akcijo, v katero so vključili družine in otroke. 
Dogodek je bil tudi športno in kulturno obarvan. Menim, da gre za enkratno akcijo, ki si zasluži, 
da postane praksa in da o njej izve čimveč ljudi. O dogodku je pisal že spletni portal eKoper, sam 
pa predlagam, da se s pobudniki opravi intervju in dogodek objavi v občinskem glasilu KP MOK. 
 

5. Postavitev droga in zastave Republike Slovenije na vidni in primerni lokaciji v 
Mestni občini Koper 

Občina Vipava je v letošnjem letu uresničila zelo lep projekt, ki je združil ljudi in tako poskrbel za 
lep primer dobre prakse. Nad Vipavo so namreč postavili 12 metrov visok drog na katerem 
plapola 8 metrov dolga in 4 metre široka slovenska zastava, ki je vidna že od daleč in predstavlja 
simbol naše domovine. Predlagam, da Mestna občina Koper najde primerno lokacijo (sam 
predlagam park v bližini OŠ Anton Ukmar, ker je lokacija vidna iz centra in širše, obenem pa je 
tudi dostopna za ljudi) ter sledi projektu, ki so ga poleg Vipave uresničili tudi v kraju Preska pri 
Sevnici (v tem primeru v lastni režiji posameznikov). Glede na nedavne dogodke in 
polemiziranja okrog imena praznika ob Dnevu vrnitve Primorske k matični domovini, ki ljudi 
delijo namesto, da bi jih združevali, se mi zdi omenjeni projekt smiselen in uresničljiv, predvsem 
pa bi nosil namen/pomen združevanja. Kaj nas vse skupaj najbolj združuje če ne zastava naše 
države? Verjamem v konsenz in uresničitev pobude. 
 
JADRANKA ŠTURM KOCJAN, član Občinskega sveta: 

1. No, bi dala zdaj to vprašanje, koliko lastništva ima Univerza na Primorskem v Mestni 
občini Koper?  

 
2. In drugo, glede na to, da smo bili pred kratkim deležni obsežnih poplav zaradi res obilnih 

padavin v nižinskem predelu naše občine (sploh imamo problem z vodo, vidim, ali je ni 
ali pa je je preveč), me zanima, kako se bo Mestna občine Koper lotila reševanja te 
problematike. Seveda tudi Žusterna, Markovec, imamo velike težave, kadar je večji, kadar 
so večje padavine. Voda teče po hribu, smo že govorili o tem, no, da ni dobro urejeno to 
odvodnjavanje, no pa me zanima, kako bomo pristopili k temu in ali nameravamo v 
letošnjem občinskem proračunu za prihodnje leto in še prihodnja leta, namenit nekaj 
sredstev oziroma poskušati pridobiti evropska sredstva za ureditev te problematike? 

 
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.15 uri. 
 
 
 
 

SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN 
KRAJEVNE SKUPNOSTI 

  

Vodja  ŽUPAN 
Alenka Plahuta  Aleš Bržan 

   
    

 
  

 
 


